
Badalona 2025
14, 15 i 16 d’agost

FESTA 
MAJOR
Programa de Lectura Fàcil



Exposició “La festa sona! I se sent, abans de veure-la”
Del 31 de juliol al 14 d’agost de dilluns a divendres de 10 a 14 h 
i de 16 a 21 h. I el 15 i el 16 d’agost de 10 a 14 h i de 16 a 21 h. 
Planta baixa de la Casa de la Vila

Mostra d’imatgeria festiva de la ciutat
Del 14 al 16 d’agost
De 10 a 14 h i de 16 a 21 h
Planta baixa de la Casa de la Vila

Mostra de la maqueta del Llit de la Mare de Déu
14, 15 i 16 d’agost
Església de Santa Maria

Dijous 14 d’agost

Repic de vígila 
18 h
Església de Santa Maria

Tronada 
20 h
Plaça de la Vila

A continuació
Ball a plaça 

Cercavila

Dj Pepe Reis  
22 h
Passeig de la Rambla

Castell de focs 
23 h
Platja dels Pescadors

A continuació
Concert de Festa Major
Versión Imposible
Passeig de la Rambla



Divendres 15 d’agost

Matinades
8 h
Carrers del Centre i de Dalt de la Vila

Catifa de flors  
10 h
Església de Santa Maria

Repic de Festa Major 
10 h
Església de Santa Maria  

Anada a Ofici
10 h
Plaça de la Vila 

Repic de missa 
11 h
Església de Santa Maria

Ofici Solemne de Festa Major
11 h
Església de Santa Maria

A continuació
Tornada d’Ofici
Plaça de Barberà

Dinar Popular
14.30 h
Passeig de la Rambla

Concert infantil
On/Off
Cia. Orelles de Xocolata
18 h
Passeig de la Rambla

Ballada de sardanes Cobla Sabadell 
19 h
Passeig de la Rambla



Bany de Bèsties 
22 h
Platja dels Pescadors

A continuació 
(aproximadament a les 23.30 h)
Concert de Festa Major 
Miki Núñez
Passeig de la Rambla

Dissabte 16 d’agost

Matinades 
8 h
Carrers del Centre i de Dalt de la Vila

Repic de missa 
11 h
Església de Santa Maria

Ofici de Sant Roc
11 h
Església de Santa Maria

A continuació
Tornada d’Ofici i Fi de festa 

Ves-te’n tu!
5è aniversari de la Mulassa
20 h
Plaça de la Vila

Concert Vyvyan
22 h
Passeig de la Rambla

Més informació a badalona.cat



Festa Major Inclusiva

Espai reservat per a persones amb diversitat funcional, 
amb un sol acompanyant per persona.

Espai reservat per a estacionar vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda (PMR). Plànol d’ubicació 
d’aquests punts al web badalona.cat, a l’apartat de 
Festa Major.

Motxilles Vibratòries. 
Disponibles als concerts del passeig de la Rambla 
dels dies 14 i 15 d’agost. 
Cal reserva prèvia a cultura@badalona.cat

mailto:cultura@badalona.cat

